
NA SEJI OBČINSKE SKUPŠČINE

Razgibana razprava
Plaz obtožb, ki se vsipa na Slovenijo, je grob napad na

napredne ideje, ki se porajajo v tej republiki. Skrb zbujajoče je,
da obtožbe prihajajo iz najvišjih državnih in političnih vodstev,
predvsem iz SR Srbije, so menili delegati zborov bežigrajske
skupščine na svoji seji 11. oktobra. Zato so sprejeli izjavo,
v kateri pozivajo zvezne organe in institucije naj te napade
omejijo in poiščejo izhod iz zaostrene situacije.

Zadnja dogajanja namreč zbujajo med delovnimi Ijudmi in
občani v občini vse večjo zaskrbljenost in negotovost, posebej
zaradi javnih zahtev po omejevanju suverenih pravic vsakega
naroda v Jugoslaviji, da na podlagi avnojskih opredelitev samo-
stojno odloča o svoji usodi in skupaj z drugimi narodi in
narodnostmi o usodi SFRJ kot celoti.

Pritiski, do katerih prihaja, pa tudi odvračajo pozornost od
bistvenih vprašanj, med katera spada predvsem učinkovito
gospodarjenje, in tako onemogočajo normalen sprejem ustav-
nih dopolnil. Delo v odborih federacije poteka pod pritiskom,
saj lahko demonstranti vsak trenutek vdro v prostore skupš-
čine, je povedal eden od razpravljalcev, sicer tudi delegat zvez-
nega zbora skupščine. Sprememba ustave bi vsekakor morala
potekati v normalnih okoliščinah in ne pod pritiskom ulice, je
bilo kasneje slišati v razpravi.

V nadaljnji razpravi so delegati tudi menili, da kaže izjavo
dopolniti in tako so izrekli tudi svojo podporo slovenskemu
potitičnemu vodstvu in njegovim usmeritvam.

Delegati so razpravljali še o gospodarskih gibanjih za Beži-
gradom v prvem poletju letošnjega leta. Predsednik izvršnega

sveta Branko Drobnak je uvodoma poudaril. da vidi edini izhod
v pospeševanju proizvodnje, saj se je le tako mogoče izogniti še
slabšim gospodarskim rezulatom naslednje leto. V razpravi je
bilo med drugim tudi poudarjeno, da je treba vzpostaviti nove
družbene mehanizme, ki bodo reševali probleme tehnoloških
presežkov.

Med družbenimi dejavnostmi, za katere vselej zmanjkuje
denarja. pa so razmere najbolj pereče v osnovnem šolstvu in
zdravstvu. Imamo širok izbor brezplačnih zdravstvenih storitev,
tak, kot nikjer drugod po svetu, a nismo dovolj bogata družba,
da bi to zmogli. Zato bi bilo bolj smiselno vsaj ugotoviti, kaj je
tisto, kar zmoremo in kaj ono, kar potrebujemo, je menil eden
od razpravljalcev.

Na seji zbora krajevnih skupnosti pa je bilo ob razpravi
o osnutku odloka o spremembi odloka o občinskih upravnih
taksah največ pripomb izrečenih na rovaš precejšnjega poveča-
nja upravnih taks. Marko Arko z uprave za družbene prihodke,
je pojasnil, da gre pri taksah za plačilo dela, ki ga opravljajo
upravni organi. Stranka naj bi poravnala stroške, ki ga z delom
povzroči. Visok odstotek povišanja pa je predvsem posledica
tega, da je bilo zadnje , ovišanje pred tremi leti.

Ob poročilu komunalnih skupnosti Ijubljanskih občin pa je
delegat opozoril na to, da v poročilu manjka pregled za posa-
mezne občine. Povedal je tudi, da je dano poročilo značilen
primer slabega in da se v njem laik ne more niti znajti, niti ga
razumeti.


